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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Sikeres-e a kompenzáció?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az idősotthoni bekerüléssel és annak finanszírozásával kapcsolatos év eleje i
problémák javarészt megoldódtak . Több hónapos csúszással felálltak a szakért ői bizottságok
és most már szabályszer űen tudnak az idősek bekerülni a megfelelő intézményekbe.
Ugyanakkor a jogalkotási hiba miatt jelentős forrásokat vesztettek el az idősotthonok . Ennek
kompenzálására ez év október 21-én pályázatot írt ki a Szociális és Munkaügyi Minisztérium
az idősotthonok egyszeri támogatása a folyamatos működés biztosítása és a működtetési
nehézségek elkerülése érdekében azon intézmények számára, amelyek 2008 . év január 1 . és
2008 . március 31 . között üres férőhellyel rendelkeztek.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdéseim tehát :
Hány intézmény pályázott?
Mekkora volt a megítélt legnagyobb támogatás ?
Összességében hány millió forintot nyertek el a pályázók ?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 18 .

Soltész Miklós
Kereszténydemokrata Néppárt
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